
GEMEENTERAAD 27 MEI 2025 
 
Punt 9: Mogelijkheid tot het stellen van vragen 
 
Indiener: E.N.H. Roeling (Mijn Partij) 
 
 
Gisteravond was er wederom sprake van een stroomstoring binnen onze gemeente. Dit was de 
vierde in een maand tijd. Deze frequentie hebben we niet eerder gezien. Inmiddels kunnen we 
stellen dat de leveringszekerheid in het gedrang komt. 
Aangezien we als gemeente mede-eigenaar zijn van Juva/Westland Infra zijn wij van mening dat 
we als gemeente een grotere verantwoording hebben richting onze inwoners.  
Wat ook opvalt is dat storingen die hebben plaatsgevonden uit het storingenarchief worden 
verwijderd. Voorbeeld is de storing kruising Tiendweg/Anna van Raesfeltstraat vorig jaar. 
 
Daarom enkele vragen; 
 
1. Deelt het college onze opvatting dat leveringszekerheid de belangrijkste taak van Westland 
Infra is? 
 
2. Wat gaat het college, als aandeelhouder, doen om inzichtelijk te krijgen waarom de 
leveringszekerheid in het gedrang komt? 
 
3. Welke opdracht geeft het college de commissaris, namens de gemeente, mee om de 
leveringszekerheid naar een aanvaardbaar niveau te krijgen? 
 


